
PROTOKÓŁ Nr XXVII/2020

z XXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Grunwald odbytej w dniu  
06 sierpnia 2020r. w hali  sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja

Kopernika w Gierzwałdzie.  

Początek obrad godz. 15 0 0 .
Zakończenie obrad godz. 161 0 .
Przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Gminy- pani Ewa Bawolska.

Ustawowy skład rady: 15 radnych.
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał.  nr 1)

1. Ryszard Bala,
2. Ewa Bawolska,

   3. Halina Gutowska,
4. Cecylia Lecewicz-Husar,
5. Małgorzata Kamińska,
6. Adam Królikowski,
7. Sławomir Matuszewski,
8. Piotr  Szewczak,
9. Ewa Ziejewska,
10. Krystyna Zwalińska.

Nieobecni Radni Gminy Grunwald :
1. Zbigniew Napłoszek, 
2. Dariusz Nowicki,
3. Arkadiusz Piasecki.
4. Jerzy Sawicki,
5. Iwona Stanka,

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
   1. Adam Szczepkowski - Wójt Gminy ,
   2. Sylwia Kierebińska – Skarbnik Gminy,

Podjęto uchwały od nr 192 do nr 193.
Ad pkt.1. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  -   poinformowała,  że  obrady
są  transmitowane  i  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk .
Dokonała  otwarcia  XXVII  sesji  Rady  Gminy,  po  czym  stwierdziła  kworum  przy
którym może obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 
Następnie powitała radnych i  zaproszonych gości.  Odczytała wniosek Wójta Gminy
w sprawie zwołania XXVII sesji nadzwyczajnej (zał.  nr 2) 
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Ad pkt. 2. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  -   kolejny  punkt  obrad
przyjęcie porządku obrad.  
Radni uwag nie zgłosil i.
   

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 10 głosami za: Bala Ryszard; Bawolska Ewa; Gutowska Halina; Kamińska

Małgorzata; Królikowski Adam; Lecewicz-Husar Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Szewczak Piotr;  Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna

-  przeciwnych nie było
-  wstrzymujących nie było

Przyjęto  porządek  obrad  XXVII  sesji  Rady  Gminy  w/g  następującego
wyszczególnienia:

1.  Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad;
2.  Przyjęcie porządku obrad;
3.  Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Gminy;
4.  Podjęcie uchwał  przez  Radę Gminy Grunwald:
4.1 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2020 – 2032;
4.2 w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok;
5. Wolne wnioski i informacje;
6. Interpelacje i zapytania;

7 .  Zamknięcie sesji.

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  -  kolejny  punkt  porządku
obrad  dotyczy  przyjęcia  protokółu  z  XXVI  sesji.  Protokół  był  dostępny  w  biurze
rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl.  Proponuję  przyjąć
protokół XXVI/2020 z dnia 30 czerwca 2020 roku bez odczytywania.

Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 10 głosami za: Bala Ryszard; Bawolska Ewa; Gutowska Halina; Kamińska

Małgorzata; Królikowski Adam; Lecewicz-Husar Cecylia;  Matuszewski Sławomir;
Szewczak Piotr;  Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna

-  przeciwnych nie było
-  wstrzymujących nie było

przyjęła  bez  odczytywania  protokół  z  XXVI/2020  z  dnia  30  czerwca  2020r.  sesj i
Rady Gminy Grunwald.

Ad pkt. 4
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  -   kolejny  punkt  to  podjęcie
uchwał przez Radę Gminy:

4. 1.  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata
2020-2032.
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Skarbnik  Gminy  Grunwald-  pani  Sylwia  Kierebińska-  przedstawiła  projekt
uchwały.  Zmiany  dotyczą  przede  wszystkim  utworzenia  i  wyposażenie  dziennego
domu  seniora   w  Glądach,  po  przetargu  okazała  się,  że  kwota  jest  wyższa  a  nie
można  rozpocząć  prac  bez  wprowadzenia  zmian  do  budżetu.  Dodatkowo  jest  ujęta
przebudowa  drogi  gminnej   w  miejscowości  Dylewo  zostały  dodane  środki  z
funduszu  dróg  samorządowych.  Wprowadzono  grand  zdalna  szkoła,  w  którym
otrzymaliśmy dofinansowanie  na  zakup  laptopów do  szkól.  Zwiększył  się  wydatek
inwestycyjny  na  kwotę  16  000  zł  z  przeznaczeniem  na  wykonanie  projektu  na
przebudowę drogi gminnej w miejscowości Stębark. 
Radna – pani  Małgorzata Kamińska –  zapytała  dlaczego sesja  została  zwołana  w
trybie  nadzwyczajnym a  nie  można było poczekać  do terminu wg planu.  W dniu 30
czerwca  była  także  sesja  nadzwyczajna  i  tego  samego  dnia  były  dokonywane
zmiany  w  budżecie  zarządzeniem  wójta,  kolejne  zmiany  były  w  lipcu  bez  udziału
radnych.  Zapytała  o  zarządzenie  z  31  l ipca  2020r  wójt  zmienił  kwotę  w  dziale
promocja  jednostek  samorządu  terytorialnego  o  kwotę  31  000  zł,  skąd  została  ta
kwota  przesunięta  i  na  jaki  cel.  Zapytała  o  wydatki  inwestycyjne  dlaczego jest  tak
znaczna zmiana  dotycząca   modernizacji  drogi  gminnej  w Dylewie  z  kwoty 70 000
zł  na  90  000  zł.  Zmiany  są  dokonywane  tak  często,  że  radni  nie  są  w  stanie
opanować i  sprawdzić celowości ich dokonywania.  
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  faktycznie  nie  była
dzisiejsza  sesja  planowana  ale  główny  powód  zwołania  sesji  nadzwyczajnej  jest
rozpoczęcie  prac  związanych  z  przebudową  świetlicy  w  Glądach  na  potrzeby
projektu  Senior  plus.  Po  przetargu  okazało  się,  że  najniższa  oferta  jest  wyższa  od
zakładanej  kwoty.  Która  jest  przeznaczona na  remont.  Nie  można  podpisać  umowy
z  wykonawcą  dopóki  nie  będą  wprowadzone  zmiany  w  budżecie,  aby  wykonawca
mógł  zdążyć  z  wykonaniem prac  trzeba  podpisać  umowę a  termin  na   zakończenie
remontu jest do 30 listopada 2020 roku, w terminie do 15 grudnia 2020 roku należy
rozliczyć  się  z  wykonania  zadania.  Były  przeprowadzone  rozmowy  z  wykonawcą
czy  zdąży  z  terminem  jeżeli  umowa  będzie  podpisana  na  koniec  sierpnia,  ale
niestety  nie  ma  takiej  możliwości.  Konsultowaliśmy  się  z  innymi  wykonawcami  i
nikt  nie  podejmie  się  wykonania  tych  prac  w  tak  krótkim  terminie.  W  sprawie
drogi  w  Dylewie  to  okazało  się,  że  powstały  znaczne  oszczędności,  dodatkowo
wprowadzono remont drogi  w stronę kościoła  i  jest  przeznaczenie  z  „górką”  kwota
90 000 zł i  pewnie okaże się niższa  kwota i  środki zostaną. 
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  pani  Sylwia  Kierebińska-  dodała,  że  zgodnie  z
uchwałą budżetową wójt  ma prawo wprowadzać zarządzeniem zmiany w budżecie  i
dlatego  było  tak  robione  w  lipcu.  Kwota   w  dziale  promocja  jednostek  samorządu
terytorialnego 31 000 zł jest przeznaczona do organizację dożynek gminnych. 
Radna – pani Małgorzata Kamińska – stwierdziła,  że w obecnym czasie pandemii
gdy  wzrost  zachorowań  wzrasta  wszystkie  sąsiadujące  samorządy  rezygnują   z
organizowania  dożynek  ze  względu  na  zagrożenie  i  na  fundusze.  Nie  jesteśmy
bogatą  gminą  aby  wydawać  30  000  zł  na  organizowanie  imprez  więc  powinnyśmy
zaczerpnąć  wzorzec   z  innych  gmin  i  nie  organizować  dożynek,  a  środki
przywrócić  na  cel  z  którego  zostały  przesunięte  do  stanu  z  miesiąca  czerwca.
Jeżeli  organizować  święto  plonów  to  w  bardzo  małym  zakresie  bez  zwoływania
gwiazd  disco  polo  i  telebimów,  gdyż  nie  jest  nas  na  to  stać.  Złożyła  wniosek
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formalny  o  wykreślenie  z  projektu  budżetu    kwoty   w  dziale  promocja  jednostek
samorządu terytorialnego 31 000 zł  i  przywrócenie  jej  do  działu,  z  którego zostały
zabrane.  
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski- stwierdził,  że  kwota  31  000  zł  jest  to
kwota  porównywalna  do  roku  poprzedniego  a  dodatkowo  są  pozyskani  sponsorzy
na  kwotę  ok.  10  000  zł  więc  będzie  to  znacznie  mniejsza  kwota,  gdyż  trwają
jeszcze  rozmowy  z  innymi  przedsiębiorcami.  Nie  jest  prawdą,  że  wszystkie
samorządy  rezygnują  z  dożynek  bo  będzie  organizowała  dożynki   Gmina
Dąbrówno,  Gmina  Łukta,  a  pozostałe  jeszcze  się  zastanawiają.  Jeżeli  nie  będzie
odgórnych  zaostrzeń  to  dożynki  mogą  się  odbyć  z  zachowaniem  odpowiednich
procedur,  które  będą  spełnione.  Rolnicy  płacą  potężne  podatki  do  gminy  więc
i święto plonów dla nich za ciężką pracę należą się podziękowania. 
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  pani  Sylwia  Kierebińska-  dodała,  że  mimo
otrzymania  10  000 zł  darowizny na  ten  cel  to  w dziale  musi  widnieć  kwota  30  000
zł na ten cel. 
Radny- pan Ryszard Bala-  decyzje zmieniające budżet powinny być podejmowane
z  rozwagą  i  w  spokojnej  dyskusji.  Do  tej  pory  borykamy się  z  problemem,  że  nie
ma gdzie tej  dyskusji  prowadzić,  gdyż hala sportowa wyklucza zrozumienie się. Od
1  lipca  2020  r.  wójt  dysponuje  budżetem  zarządzeniami,  ostatnia  sesja  zwołana
został  bez  posiedzenia  komisji,  dlatego  radni  nie  mają  wystarczającej  wiedzy  na
temat  zmian,  które  dokonały się  od ostatniej  uchwały Rady Gminy.  Objaśnienia  do
budżetu  wyjaśniają  tylko  te  zmiany,  które  wprowadzono  do  uchwały  a  brak  jest
objaśnień  wcześniejszych  zmian  wprowadzonych  zarządzeniem  wójta.  Zwrócił  się
do  radnych  o  odrzucenie  uchwał  i  zwołanie  kolejnej  sesji,  która  będzie
poprzedzona  posiedzeniem  komisji  aby  omówić  szczegółowo  projekt  uchwały
zmian budżetu.
Wójt  Gminy  –  pan Adam Szczepkowski-  stwierdził,  że  Pan Ryszard  Bala  jest  już
radnym  tyle  lat,  że  powinien  wiedzieć,  iż  sesje  nadzwyczajne  nie  są  poprzedzane
posiedzeniem komisji.  Stwierdził,  że  na  wszystkie  pytania  można  odpowiedzieć  w
trakcie  sesji.  Poprosił  aby  wprowadzić  zmiany  do  budżetu  w  sprawie  programu
Senior  plus,  gdyż  możemy  stracić  dofinansowanie  bezpowrotnie.  W  Gladach
mieszkańcy  czekają  już  kilka  lat  aby  powstała  świetl ica.  Stwierdził,  że  kolejna
sesja  będzie  z  końcem  sierpnia  i  będzie  poprzedzona  posiedzeniem  komisji.
Poprosił  radnych  o  rozwagę  i  aby wprowadzić  zmianę  w  budżecie  aby można  było
dokonać wykonania programu senior plus. 
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  pani  Sylwia  Kierebińska-  można  wprowadzić  dwie
zmiany,  zabrać  środki  z  wkładu  własnego  z  drogi  w  Dylewie  i  dodać  do  programu
Senior plus. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  podsumowała,  że  złożono
dwa  wnioski  formalne  pierwszy  w  sprawie  wykreślenia  kwoty  30  000  zł  z  działu
promocja przeznaczone na dożynki  i  przywrócenie  ich  do  działu,  z  którego zostały
zabrane.  Drugi  wniosek  w  sprawie  wykreślenia  z  porządku  obrad  głosowanie  nad
projektami uchwał i powrót do omówienia ich na posiedzeniu komisji.
Radny-  pan  Sławomir  Matuszewski-  stwierdził,  że  był  także  trzeci  wniosek
dotyczący aby w budżecie  dokonać  tylko zmiany dotyczącej  programu Senior  plus.
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Aby wprowadzić dwie zmiany,  zabrać środki z  wkładu własnego z drogi  w Dylewie
i dodać do programu Senior plus. 
Wójt Gminy –  pan Adam Szczepkowski-  wyjaśnił,  że  nic  nie  jest  zabierane  tylko
przesuwane  gdyż  środki,  które  były  przeznaczone  pozostały  bo  cena  po  przetargu
okazała się niższa. 
Radna  –  pani  Małgorzata  Kamińska  –  stwierdziła,  że  jej  wniosek  dotyczy
przywrócenia  sumy w dziale  promocja  z  miesiąca  czerwca  i  dokonać  dwie  zmiany
aby można było zacząć realizować projekt Senior plus. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  powróciła  do  glosowania
nad  wnioskiem  w  sprawie  czy  głosujemy  dziś  nad  uchwałami  i  cofnięciu  ich  aby
omówić  je  na  posiedzeniu  komisji.  Wniosek  w  sprawie  wykreślenia  z  porządku
obrad  głosowania  nad  projektami  uchwał  i  przywrócenia  ich  na  posiedzenie
komisji.
Radny-  pan  Ryszard  Bala-  zapytał  dlaczego  wniosek  w  sprawie  wykreślenia  z
porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Gminy- pani Ewa Bawolska – odpowiedziała,  że wynika to
z tego co Pan mówił.
Radny-  pan  Ryszard  Bala-  został  przyjęty  porządek  obrad  i  teraz  dokonujemy
poprawek.  Rozpoczęty został  punkt  omawianie  projektów uchwał  w sprawie  WPF i
budżetu i teraz możemy albo je przyjąć, albo odrzucić.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  odpowiedziała,  że
zrozumiała  iż  chodzi  o  wykreślenie  i  nie  głosowanie  nad  projektami  uchwał  a  nie,
że radnemu chodzi o to aby głosować negatywnie.  
Radny-  pan  Ryszard  Bala-  jeżeli  zdejmiemy  to  z  porządku  obrad  to  decyzja  ta
zostanie  uchylona,  proponuję  aby  odrzucić  uchwały  i  przygotować  nowy  projekt
uchwały,  zwołać  posiedzenie  komisji,  omówić  zmiany  i  dopiero  przedstawić  na
sesji.
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  nie  zgodził  się  z  wypowiedzią  radnego
Ryszarda  Bali  i  zapytał  dlaczego  tak  bardzo  nie  lubi  on  Gląd.  Za  każdym  razem
gdy  jest  mowa  o  świetlicy  w  Glądach  to  radny  Ryszard  Bala  próbuje  zrzucać  z
porządku  obrad  albo  tak  ukierunkowuje  radnych  żeby  głosowali  przeciw.  To  jest
tylko przesunięcie  środków, które pozostały  z  jednego działania  na drugie zadanie
dla  dobra  mieszkańców.  Stwierdził,  że  nie  rozumie  takiego  postępowania,  jest  to
działanie  przeciwko  mieszkańców.  Jest  to  celowe  działanie  aby  przeciągać,
odraczać  aby  się  nie  udało  a  na  koniec  powiedzieć,  że  jest  to  wójta  wina.  Jest  to
ostatni  termin  aby  można  było  podpisać  umowę,  jeżeli  odroczymy  w  czasie  tą
zmianę to przepadnie nam dofinansowanie nieodwracalnie.
Radny-  pan  Sławomir  Matuszewski-  poprosił  Panią  skarbnik  o  przedstawienie
projektów uchwał wyłącznie ze zmianami w sprawie projektu Senior plus. 
Radny-  pan  Ryszard  Bala-  stwierdził,  że  Rada  Gminy  została  zepchnięta  pod
ścianę,  a wójt   próbuje wszelkimi sposobami  nie  dopuścić  do dyskusji  nad całością
zmian,  które  dokonano  w  budżecie  od  1  lipca  2020  r.   Stwierdził,  że  straszenie
radnych,  że  mieszkańcy  gminy  oczekują  a  radni  nie  chcą  dać  nie  jest  po  raz
pierwszy i  nie  powinno już dziwić.  Uwagi,  które  padły jednoznacznie  świadczą,  że
przyjęcie  uchwał  w  tej  wersji  jest  nierozsądnym  działaniem,  dlatego  wnioskuję  o
zakończenie dyskusji  i  przystąpienie do głosowania. 
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Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  stwierdziła,  że  dyskusja
została  wyczerpana.  Przystąpiła  do  głosowania  nad  wnioskiem  radnej  Małgorzaty
Kamińskiej  w  sprawie   o  wykreślenie  z  projektu  budżetu    kwoty   w  dziale
promocja  jednostek  samorządu  terytorialnego  31  000  zł  i  przywrócenie  jej  do
działu,  z którego zostały zabrane.  

Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 5 głosami za:  Bawolska Ewa;  Kamińska Małgorzata;  Matuszewski Sławomir;

Ziejewska Ewa; Zwalińska Krystyna
- 3 głosami przeciw : Gutowska Halina;Lecewicz-Husar Cecylia; Szewczak Piotr;

-  1 głos wstrzymujący: Królikowski Adam; 
- 1 osoba nie głosowała :Bala Ryszard;

głosowanie zakończono wynikiem przyjęto.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  stwierdziła,  że  kwota
została  wycofana  z  działu  promocja  na  cel  dożynki  gminne  i   zapytała  jaki  będzie
miała wpływ ta zmiana na projekt uchwały WPF i budżetu.
Skarbnik  Gminy  Grunwald-  pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  będzie
zapis  zdejmujący kwotę  31 000 zł  z  promocji  a  wrzucamy z powrotem do działu,  z
którego zostały zdjęte.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  odczytała  projekt  uchwały
w  sprawie  zmian  budżetu  Gminy  Grunwald  na  2020  rok.  ogłosiła  przerwę  z
przyczyn technicznych.
Radny-  pan  Sławomir  Matuszewski-  zapytał  czy  uwzględnione  są  tylko  dwie
zmiany w sprawie  wycofania  nadwyżki  z  inwestycji  drogi  w Dylewie  i  dodaniu  jej
do domu Senior Plus.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  odpowiedziała,  że  tak
zmiany dotyczą tylko przesunięcia między paragrafami. 
Radna – pani Małgorzata Kamińska- zapytała czemu nie najpierw WPF.
Radny-  pan  Ryszard  Bala-  stwierdził,  że  obrady  powinny  zostać  przerwane  gdyż
jakość nagłośnienia i echo w sali  powoduje złe zrozumienie się.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  odpowiedziała,  że
przebrnęliśmy  przez  najtrudniejszą  cześć  sesji  tj .  dyskusję  i  pozostało  jedynie
głosowanie  nad  uchwałami  więc  dotrwamy  do  końca.  Stwierdziła,  że  najbliższa
sesja powinna odbyć się w innym miejscu. 
Przewodnicząca Rady Gminy- pani  Ewa Bawolska –  ogłosiła  przerwę z przyczyn
technicznych.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –poinformowała  radnych
o  problemach  technicznych  i  postanowiła  aby  głosowanie  odbyło  się  bez  udziału
tabletów.  Głosowanie  odbędzie  się  poprzez  odczytanie  imienia  i  nazwiska  radnego
i  oddanie  przez  niego  głosu-  jawnie  imiennie.   Odczytała  projekt  uchwały    
w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grunwald  na  lata
2020-2032.
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Radni uwag nie zgłosil i.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 8 głosami za: Bawolska Ewa; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;

Lecewicz-Husar Cecylia;  Matuszewski Sławomir;  Szewczak Piotr; Ziejewska
Ewa; Zwalińska Krystyna

-  1 głos przeciwny: Bala Ryszard; 
- 1 głos  wstrzymujący: Królikowski Adam;

przyjęła  uchwałę  nr  XXVII/192/2020  z  dnia  06  sierpnia  2020  roku  w  sprawie
zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2020-2032.

Radni uwag nie zgłosil i.

4.2       w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok;
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –  odczytała  projekt  uchwały
w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok.

Radni uwag nie zgłosil i.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 8 głosami za: Bawolska Ewa; Gutowska Halina; Kamińska Małgorzata;

Lecewicz-Husar Cecylia;  Matuszewski Sławomir;  Szewczak Piotr; Ziejewska
Ewa; Zwalińska Krystyna

-  1 głos przeciwny: Bala Ryszard; 
- 1 głos  wstrzymujący: Królikowski Adam;

przyjęła  uchwałę  nr  XXVII/193/2020  z  dnia  06  sierpnia  2020  roku  w  sprawie
zmian budżetu Gminy Grunwald na 2020 rok.

Radni uwag nie zgłosil i.

Ad pkt. 5.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –   kolejny  punkt  wolne
wnioski i informacje.
Radna-  pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  zapytała  o  remont  GOK,  od  maja  jest
wyłączona  sala  sesyjna  i  zapytała  jak  wygląda  termin  ukończenia  prac
remontowych w GOK. W jakiej  kwocie na przestrzeni  od maja do dnia dzisiejszego
otrzymano dotację na oświatę.
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  umowa  na  prace
remontowe  w  GOK  została  podpisana  od  12  sierpnia  rozpoczną  się  prace
remontowe  dachu  a  potem  kolejne  prace  na  obiekcie.  Do  tej  pory  były  prace
remontowe  przygotowawcze  oraz  kompletowanie  dokumentacji.  Dofinansowanie
dla  oświaty  otrzymaliśmy  ok  300  000  zł  z  różnych  źródeł  np.  na  komputery  do
zdalnej nauki,  książki do szkół oraz pomoce naukowe. 
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Radna –  pani  Małgorzata  Kamińska  –  złożyła  wniosek  aby materiały  na  kolejne
sesje  były  dostarczane  w  formie  papierowej.  Na  tablecie  ciężko  się  otwierają
załączniki,  nie  każdy ma drukarkę aby można było wydrukować.   Kolejna sesja  nie
powinna odbywać się  na  hali  sportowej,  jest  w szkole  stołówka,  na której  mogłyby
odbyć się sesje z lepszą akustyką.

Ad pkt. 6. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –   kolejny  punkt  zapytania  i
interpelacje. 
Radna  -pani  Krystyna  Zwalińska  –  zapytała  o  realizację  inwestycji  z  funduszu
sołeckiego ogrodzenie placu zabaw, kiedy będzie zrobione.
Wójt  Gminy  –  pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  rozmawiał  z
kierownikiem  RGK,  który  stwierdził,  że  prace  rozpocznie  gdy  skończą  prace  w
Pacółtowie najprawdopodobniej w najbliższym tygodniu.

Ad pkt. 7. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  pani  Ewa  Bawolska  –   wobec  zrealizowania
porządku  obrad,  Przewodnicząca  Rady  Gminy  zamknęła   XXVII  nadzwyczajną
sesje Rady Gminy Grunwald. 

Protokołowała    Przewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Ewa Bawolska
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